



眼罩使用說明書

Eye Shield Instructions

使用期



一般手術後,在睡前戴上並連續使用一星期。

After surgery, wear it for a week before going to bed.

佩帶技巧



將頭仰後。

Tilt your head backwards.

眼電尖 防敏感膠布

眼罩尖指向眉心,於眼罩上下邊緣貼上防敏感膠布 固定於臉上,注意別遮擋視線。

The tip of the eye shield is pointed towards the center of the eyebrow, and the upper and lower edges of the eye shield are fixed with micropore tape on the face, taking care not to obstruct the view.

拆除技巧



將頭仰後, 輕輕地撕下防敏感膠布。 眼罩可重覆使用。

Tilt your head backwards, gently remove the micropore tape. The eye shield is reusable.

眼罩清潔方法



可用涼開水沖洗再擦乾。

Rinse with cool boiled water and wipe dry.



謹記以上提供的說明僅為一般指導,實際的眼疾護理程序應根據醫生的建議 和特定手術的要求進行。如有疑問或需要進一步的指導,請向醫生查詢。

注意事項 Precautions Please note that the instructions provided above are for general guidance only, and the actual eye care procedure should be carried out according to the doctor's advice and the requirements of the specific procedure. If in doubt or need further guidance, please consult your doctor.